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ZAPISNIK 

34. volilnega Zbora članov Rokometne zveze Slovenije, 
ki je bil dne 13.12.2022 ob 15.30 uri v Austria Trend Hotel Ljubljana,  

Dunajska cesta 154, 1000 Ljubljana. 
 

PRISOTNI ČLANI: RD ALPLES ŽELEZNIKI (Igor Jakovac), RK ARCONT RADGONA (Goran Cvijić), RK CELJE 
PIVOVARNA LAŠKO (Sebastjan Gergeta), RK CERKLJE (Goran Debelak), RK ČRNOMELJ (Igor Jakovac), 
MRD DOBOVA (Anton Janc), RK DOL TKI HRASTNIK (Jure Zdovc), RK GORENJE VELENJE (David 
Miklavčič), RK GROSUPLJE (Janez Boljka), RD IZOLA (Borut Hren), ŽRK IZOLA (Borut Hren), ŠD JADRAN 
BLUEMARINE HRPELJE-KOZINA (Borut Škabar), RK JADRAN HRPELJE-KOZINA (Borut Škabar), RK 
JERUZALEM ORMOŽ (Borut Hren), RK KOČEVJE (Goran Cvijić), RD KOPER (Nejc Poklar), RK KRIM 
MERCATOR (Tina Kravanja), MRK KRKA (Gregor Šuštaršič), ŽRK KRKA NOVO MESTO (Goran Debelak), 
RK KRŠKO (Aleš Jug),  ŽRD LITIJA (Goran Debelak), MRK LJUBLJANA (Primož Petrovič Vernikov),  RK 
LJUBLJANA (Deja Doler), RK MARIBOR BRANIK (Aleš Jug), RK METLIKA (Igor Jakovac), ŽRK MLINOTEST 
AJDOVŠČINA (Borut Hren), RK MOKERC-IG (Aleš Jug),  RK OLIMPIJA (Goran Cvijić), RK RAČE (dr. Marko 
Šibila), RK RADOVLJICA (Goran Debelak), RD RUDAR (Aleš Jug), RK SAVA KRANJ (Goran Debelak), DRŠ 
SEBASTJANA SOVIČA (Aleš Jug), RD SLOVAN (Goran Cvijić), RK SLOVENJ GRADEC (Branko Bulovič), RK 
SVIŠ IVANČNA GORICA (Marjan Potokar), RK ŠEMPETER-VRTOJBA (Goran Cvijić), ŠRD ŠKOFLJICA (Aleš 
Jug), RD ŠMARTNO 99 (Aleš Jug), RK TRIMO TREBNJE (Anton Janc), RD URBANSCAPE LOKA (Aleš Jug), 
ŽRK VELENJE (David Miklavčič), ŽRK Z´DEŽELE (Jure Cvetko), ZRTS (dr. Marko Šibila), ZDRSS (Rok Kikel) 
in predsednik RZS Franjo BOBINAC; 
 
ODSOTNI ČLANI: RK AJDOVŠČINA, DRŠ ALENA MIHALJA, RK BREŽICE, ŽRK BREŽICE, RK COL, RK DRAVA 
PTUJ, RD FUŽINAR, RK ILIRSKA BISTRICA, ŽRK KOČEVJE, Ž.U.R.D. KOPER, RK KRONOS, , ŽRK MILLENIUM 
SVETI JURIJ OB ŠČAVNICI, RK MITOL SEŽANA, , RK MOŠKANJCI GORIŠNICA, RK NAKLO, RK NAZARJE, 
MRK NG, RK NOVA GORICA, TVD PARTIZAN DUBLJE, RK PIRAN, RK POMURJE, RK PREDDVOR, ŽRK PTUJ, 
ŠDRŠ PTUJ, RK RADEČE PAPIR NOVA, RD RIKO RIBNICA, , RK SEVNICA, ŽRK SEŽANA, RK ŠKOCJAN, ŽRD 
ŠKOFJA LOKA, ŽRK TRŽIČ, RK VELIKA NEDELJA, ŠDRŠ VRHNIKA, RŽK ZAGORJE, RK ZELENE DOLINE ŽALEC, 
RK ZVEZDA LOGATEC; 
 
OSTALI PRISOTNI: Marko Ban, Goran Cvijić, Aljaž Močnik, Uroš Mohorič, Anja Frešer, Sonja Čotar, Irena 
Starc, Agata Ahdali, mediji.  
 
DNEVNI RED:  
1. Izvolitev organov zasedanja: 

a) delovno predsedstvo (predsednik in dva člana); 
b) verifikacijska komisija (predsednik in dva člana); 
c) volilna komisija (predsednik in dva člana); 
d) določitev zapisnikarja; 
e) določitev dveh overovateljev zapisnika; 

2. Obravnava in potrditev zapisnika 33. rednega Zbora članov RZS;  
3. Poročila: 

a) Predsednik (Franjo Bobinac); 
b) Nadzorni odbor (Andreja Novak); 
c) Združenje rokometnih trenerjev Slovenije (dr. Marko Šibila); 
d) Zveza društev rokometnih sodnikov Slovenije/Komisija za sojenje (Mirko Palačković); 
e) Statutarni odbor (Toni Janc); 
f) Odbor za arbitražo (Tomaž Brcar); 

4. Obravnava, sprejem in potrditev revidiranega letnega poročila RZS za leto 2021;  
5. Obravnava, sprejem in potrditev plana RZS za leto 2022; 
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6. Volitve predsednika RZS in članov predsedstva po izboru predsednika RZS; 
7. Imenovanje častnega predsednika RZS; 
8. Tekoče zadeve in razno. 
 
PREDSEDNIK RZS Franjo Bobinac je pozdravil vse prisotne ter odprl 34. volilni Zbor članov RZS. Podal je 
informacijo verifikacijske komisije, da je bilo ob 15.30 uri ugotovljeno, da je od 82 članov RZS, ki imajo 
pravico glasovanja, prisotnih 46. 34. volilni Zbor članov RZS je bil torej sklepčen. Prisotne je obvestil, 
da zaradi obveznosti v zvezi s kandidaturo za predsednika OKS, ne bo prisoten ves čas na zasedanju, 
zato je vodenje predal Toniju Jancu, predsedniku Statutarnega odbora in članu delovnega predsedstva 
34. zasedanja Zbora članov RZS.  
 
UGOTOVITVENI SKLEP 
34. volilni Zbor članov RZS je  sklepčen, saj je bilo ob 15.30 uri ugotovljeno, da je prisotnih 46 od 82 
članov RZS, ki imajo pravico glasovanja.  
 
TONI JANC, novi predsednik delovnega predsedstva zasedanja je na glasovanje podal predlagani dnevni 
red.  
 
SKLEP 
Potrdi se predlagani dnevni red 34. volilnega Zbora članov RZS. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 46/PROTI 0/VZDRŽAN 0). 
 
 

Ad 1. 
Izvolitev organov 34. volilnega Zbora članov RZS 

 
Pri točki izvolitve organov 34. volilnega Zbora članov RZS je Toni Janc podal na glasovanje predlog 
organov zasedanja.   
 
SKLEP 
1. Izvoli se Tonija Janca za predsednika, Blaža Pippa za člana in Franja Bobinac za člana delovnega 

predsedstva. 
2. Izvoli se Aleša Juga za predsednika, Sonjo Čotar za članico in Anjo Frešer za članico verifikacijske 

komisije.  
3. Izvoli se Vida Kavtičnika za predsednika, Jureta Natka za člana in Gorana Debelaka za člana 

volilne komisije.  
4. Izvoli se Ireno Starc za zapisnikarico.  
5. Izvolita se Gorana Cvijića in Agato Ahdali za overovatelja zapisnika.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 46/PROTI 0/VZDRŽAN 0). 
   
 

Ad. 2 
Obravnava in potrditev zapisnika 33. volilnega Zbora članov RZS 

 

TONI JANC je prisotne pozval, ali imajo oz. so imeli člani RZS kakšno pripombo na zapisnik.  
 
GORAN CVIJIĆ je povedal, da  na zapisnik ni prispela nobena pripomba.  
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SKLEP 
Sprejme in potrdi se zapisnik 33. rednega Zbora članov RZS. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 46/PROTI 0/VZDRŽAN 0). 
 
 

Ad.3 
    Poročila organov RZS 

 
a) Predsednik RZS 

 
TONI JANC je predal besedo predsedniku RZS Franju Bobincu, da predstavi svoje poročilo.  
 
PREDSEDNIK RZS Franjo Bobinac se je zahvalil vsem navzočim za prisotnost. Poročilo se nanaša na 
daljše obdobje oz. na zadnjih 14 let. Povedal je, da smo lahko ponosni na nekatere dosežke, ki smo jih  
dosegli skupaj v zadnjih letih. Ogromno je bilo reprezentančnih uspehov, ki ne bi bili mogoči brez 
dobrega dela po klubih.  Še posebno smo lahko ponosni na bronasto medaljo iz SP 2017, ki je bil res 
velik uspeh slovenskega rokometa, leto poprej pa smo dosegli 6. mesto na OI. V obdobju od leta 2013 
do leta 2020 smo bili  kar trikrat v polfinalu velikih tekmovanj in moška članska reprezentanca se je z 
nekaj izjemami redno uvrščala na vsa velika tekmovanja. Pozitivno je, da smo dobili »wild card« za 
nastop na SP 2023 Poljska/Švedska. Tudi ženska reprezentance se je od leta 2016 redno uvrščala na 
vsa evropska in svetovna prvenstva, kar je zelo lep dosežek. Cilj obeh reprezentanc je uvrstitev na 
olimpijske igre Pariz 2024. 
Tudi mlajše starostne kategorije so bile zadnja leta izjemno uspešne. V zadnjih 8-ih letih smo bili kar 
sedemkrat ovenčani z medaljami. Najbolj bleščeča je bila iz leta 2018, ko so mladinci dosegli zlato 
medaljo. Tudi  štiri medalje v kadetskih kategorijah v vseh teh letih so zlata vredne. Pomembno je, da 
je slovenski rokomet v tem času krojili vrh evropskega in svetovnega rokometa.  
Obdobje zadnjih nekaj let, ki ga je zaznamovala pandemija virusa covid je bilo izredno zahtevno. Izgubili 
smo  nekaj pokroviteljev in težko je bilo dobiti finančna sredstva, zato velika zahvala vsem, ki  še vedno 
vlagajo v  slovenski rokomet. Veliko priznanje je dal generalnemu sekretarju Goranu Cvijiću, Urošu 
Mohoriču, Juretu ter vsem ostalim. Delovali so izredno varčno obenem pa zelo ambiciozno v smislu 
organizacije tekmovanj mlajših kategorij, ki so nam predstavljale tudi vir zaslužka. Izjemnega pomena 
je tudi dejstvo, da smo se tako evropski kot svetovni rokometni organizaciji pokazali kot fantastični 
gostitelji smo, obenem pa tudi vrhunski organizatorji velikih tekmovanj. Letos je Slovenija gostila  
žensko evropsko prvenstvo za članice, kjer je slovenska reprezentanca dosegla zelo lep dosežek oz. 
najboljšega v zgodovini evropskih prvenstev – 8. mesto. Malo nam je zmanjkalo, da bi bili v resni bitki 
za medalje. Ta generacija še ni rekla zadnje besede.  
Vse se začne pri delu v klubih in zahvalil se je vsem za ogromno dela, ki je opravljeno prostovoljno. Če 
ne bi bilo prostovoljstva in zanesenjaštva, ne bi bilo tudi uspehov v reprezentanci. Izrazil je ponos nad 
klubi, ki igrajo v evropskih pokalih in ki lahko premešajo štrene tudi največjim evropskim klubom ter 
nad vsemi kubi, ki prihajajo iz cele Slovenije ter  nad močno moški in žensko prvo ligo, pa tudi nad 
ostalimi tekmovanji nižjih kategorij, ki potekajo v Sloveniji.  
Izrazil je veselje nad dejstvom, da je vlada Republike Slovenije prepoznala vrednost rokometa in dvema 
generacijama slovenskih rokometašev podelila Bloudkova priznanja kot najvišjo nagrado v slovenskem 
športu. Leta 2020 smo bili izbrani za ekipo leta, predsednik Republike Slovenije nas je nadgradil z 
odlikovanjem reda za zasluge k razvoju slovenskega športa.   
Razvija se tudi rokomet na mivki in rokomet na vozičkih. Izrazil je veselje nad rezultatom reprezentance 
rokometa na vozičkih – 3. mesto na SP 2022. Gradi se tudi mini rokomet, rokomet na Gimnaziji Šiška. 
Rokomet je izjemno izredno uspešen šport, po številu medalj iz EP in SP v različnih kategorijah verjetno 
še vedno najbolj trofejna kolektiva športna panoga v Sloveniji.  
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Menil je, da je 14 let minilo kot blisk in zahvalil se je vsem skupaj za izjemno sodelovanje, čeprav ni bilo 
vedno lahko. Na začetku je bilo potrebno zgraditi mostove in vzpostaviti povezanost. Sporočilo  
naslednikom bi bil dialog, odprta komunikacija, ki izboljšujeta medsebojno delo.   
Zahvalil se je vsem deležnikom v rokometu; trenerski organizaciji, sodniški organizaciji, strokovnemu 
svetu RZS, delegatom, pokroviteljem, medijem, klubom, društvom, združenjem, navijačem. To so 
stebri rokometa, ki dobro delujejo.  
Prisotne je informiral, da se čez nekaj dni podaja na volitve za  predsednika Olimpijskega komiteja 
Slovenije. V naslednjem mandatnem obdobju je pripravljen dati vse svoje znanje in energijo ter 
predvsem  sposobnost povezovanja, dialoga. Izrazil je prepričanje, da si šport zasluži več. Skupaj s svojo 
ekipo bi rad dosegel zastavljene cilje. Športu naklonjena davčna zakonodaja bo njegova osrednja 
naloga. Zaveda se težav klubov, društev ter predvsem tudi trenerjev, ki so včasih v nekem 
nedefiniranimi statusu in podplačani. Te zadeve bi bilo potrebno sistemsko urediti. 
Še enkrat se je zahvalil vsem članom predsedstva RZS, ožjemu kolegiju vključno s podpredsedniki, 
generalnemu sekretarju Goranu Cvijiću, Urošu Mohoriču, Juretu Natku, Poldetu Kalinu ter vsem 
ostalim znotraj pisarne RZS,  pa seveda tudi vsem, ki prihajajo iz klubov ter vsem stebrom rokometa 
ter jim zaželel dobro delo.  
V zvezi z menjavo vodstva RZS, je povedal, da ima slovenski rokomet veliko uglednih imen. Največ 
entuziazma, zanimanja in žara je pokazal podpredsednik Bor Rozman. Ne glede na odločitev prisotnih  
ima sam željo, da člani RZS držijo skupaj in pomagajo drug drugemu. Sam bo še vedno povezan z 
rokometom, saj je še tri leta član izvršnega odbor EHF-a. RZS bo še vedno pomagal z informacijami ter 
negoval ugled slovenskega rokometa v svetu, kar je tudi zelo pomembno.  
 
Ob koncu govora se je predsednik Franjo Bobinac ponovno zahvali vsem za vse, za dolgoletno 
sodelovanje ter zaupanje. Prisotni so odhajajočega predsednika RZS počastili z dolgim aplavzom. 
Predsednik RZS je po poročilu zapustil zasedanje.  

 
a) Nadzorni odbor RZS 

 
GORAN CVIJIČ je predstavil poročilo Nadzornega odbor RZS. Povedal je, da se je Nadzorni odbor sestal 
korespondenčno, in sicer na seji dne 5.12.2022. Člani so bili obveščeni o vseh pomembnejših odločitvah 
predsedstva RZS in ostalih organov RZS. Prejeli so revidirane računovodske izkaze RZS za leto 2021. 
Nadzorni odbor RZS je podal ugotovitev, da so organi RZS V letu 2021 oz. v obdobju od zadnjega 
zasedanja Zbora članov RZS delovali transparentno ter pri svojem delu sprejemali legitimne in zakonite 
odločitve, ki so bile v skladu z internimi predpisi RZS.  Dodatno je odbor podal ugotovitev, da so 
računovodski izkazi izdelani v skladu z računovodskimi standardi, kar potrjuje tudi mnenje revizijske 
hiše ACAM d.o.o., ki je izdala pozitivno mnenje. 

 
c) Združenje rokometnih trenerjev Slovenije 

 
Dr. MARKO ŠIBILA je predstavil poročilo Združenja rokometnih trenerjev Slovenije, ki se ukvarja z 
usposabljanjem, izobraževanjem, licenciranjem rokometnih trenerjev oz. z vsemi zadevami, ki so 
povezane s strokovnimi vprašanji. Nova stvar od zadnjega zasedanja je ta, da se je končal projekt 
evropskih strukturnih skladov, na podlagi katerih je ZRTS zagotavljalo brezplačna  izobraževanja. Nazaj 
se vzpostavlja star sistem, po katerem bodo izobraževanja plačljiva, vendar še vedno dovolj dostopna 
za vse trenerje. V ZRTS sledijo mednarodnim trenerskim trendom in znanjem ter poskušajo biti vidni 
tudi v mednarodnih krogih ter tam čimbolj sodelovati.  

 

d) Zveza društev rokometih sodnikov Slovenije/Komisija za sojenje 
 
ROK KIKEL je na kratko predstavil poročilo Mirka Palačkovića o delovanju ZDRSS ter poročilo Janka 
Požežnika o delu komisije za sojenje.   
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ZDRSS je v preteklem letu zamenjala vodstvo in sicer je Mirko Palačković nasledil Bojana Laha, ki je 
postal član strokovne komisije ZDRSS. V letošnjem letu je ZDRSS prevedla nova pravila, organizirali so 
dvodnevni seminar, na katerem je bil prisoten predsednik tekmovalne komisije IHF. Mednarodni 
sodniški par Lah/Sok sta sodila na največjih prvenstvih; na EP 2022, Super Globe 2022, nominirana pa 
sta tudi na SP 2023 Poljska/Švedska. Palačković/Backović sta sodila na ženskem EP 2022. ZDRSS je 
pridobila  nov mednarodni par Satler/Pukšič. Imamo mladi mednarodni ženski  in moški sodniški par. 
Določen napredek glede sojenja je bil narejen. Še naprej se trudijo, da bi poenotiti linije sojenja z 
namenom zaščite igralcev.  
Velik problem predstavljajo pomanjkanje sodnikov, predvsem v primorski, goriški, podravski, pomurski 
regiji. Predlagal je, da bi se s pomočjo pisarne RZS in vseh drugih deležnikov pripravil program, kako 
privabiti mlade sodnike. Določen napredek je bil že narejen s tem, da so se po 10 letih tarife vsaj za 
mlajše kategorije dvignile.  
 
BAN MARKO je povprašal, kakšen je njihov način za novačenje mladih sodnikov.  
 
ROK KIKEL je povedal, da je trenutno 104 sodnikov, torej 57 sodniških parov. Letos so naredili seminar, 
kamor se je prijavilo 30 sodnikov. Po izračunih bi potrebovali 75 parov. Ne želijo si situacij, ko določene 
tekme mlajših kategorij ne bi bile pokrite. Letos se je naredilo  oglaševanja po vseh kanalih, ki jih ima 
RZS. Dobili so 7 konkretnih sodnikov, ki lahko sodijo. Oglaševanje preko kanalov RZS  in dogovor s klubi, 
da svoje polnoletne člane usmerijo tudi v sojenje sta dve glavni stvari novačenja mladih sodnikov.  
 
MARKO BAN je predlagal, da bi se angažirali vsi obstoječi sodniki in osebno novačili mlade sodnike: Ta 
način se je v preteklosti izkazal za zelo uspešen.  
 
ROK KIKEL je menil, da so trenutne generacije precej drugačne od preteklih in stvari, ki so funkcionirale 
v preteklosti niso nujno efektivne tudi v današnjih časih. 
 
DR. MARKO ŠIBILA je predlagal, da bi mlade sodnike iskali tudi med študenti Fakultete za šport. S tem 
bi dobili usposobljene in šolane ljudi, ki majo lepo podlago za tako delo.  
 
ROK KIKEL se je zahvalil za pobudo.   

 

e) Statutarni odbor  
 

TONI JANC je povedal, da so pri Statutarnem odboru opazili upad zadev, kar pomeni, da se je dosegel 
nek višji nivo zrelosti in urejenosti predpisov RZS. Še vedno pa je veliko prostora za izboljšave. Vedno 
se najde kašen primer, ki pokaže na pomanjkljivosti v predpisih. Vloga Statutarnega odbora je, da 
podaja predloge za izboljšave in trenutno sta podani dve taki pobudi. Apelira na vse člane RZS, da 

aktivno pristopijo k izboljšavam predpisov RZS. 
 

f) Odbor za arbitražo 
 

GORAN CVIJIĆ je predstavil oz. prebral poročilo Odbora za arbitražo, ki je od leta 2020 deloval v novi 
sestavi: Tomaž Brcar, Zlatko Kafel, Jure Levovnik, Matej Ban, Jan Zupančič. V tem času je odbor 
obravnaval dva primera; en postopek v zvezi s prestopom in en postopek v zvezi s posojo, pri čemer je 
slednji primer še v reševanju.  
 
TONI JANC je ob koncu poročanja podal na glasovanje sprejem vseh poročil. 
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SKLEP  
Zbor članov RZS potrjuje in sprejema poročila predsednika RZS, Nadzornega odbora RZS, Združenja 
rokometni trenerjev Slovenije, Komisije za sojenje ter Zveze društev rokometnih sodnikov Slovenije,  
Statutarnega odbora RZS, Odbora za arbitražo RZS.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 45/PROTI 0/VZDRŽAN 0). 

 
Ad. 4 

Sprejem in potrditev revidiranega letnega poročila RZS za leto 2021 
 

TONI JANC je predal besedo generalnemu sekretarju. 
 
GORAN CVIJIĆ je povedal, da je najpomembnejše dejstvo to, da je bilo s strani revizijske družbe ACAM 
d.o.o. izdano pozitivno mnenje o poslovanju RZS, da je bilo poslovanje RZS v skladu z računovodskimi 
standardi in ostalimi predpisi. Po dolgih letih smo dosegli pozitivni društveni sklad. Izvedli smo 99% 
zastavljenih aktivnosti v letu 2021.  
 
SKLEP 
Zbor članov RZS sprejme in potrdi revidirano letno poročilo RZS za leto 2021.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 45/PROTI 0/VZDRŽAN 0). 

 
Ad. 5 

Obravnava in sprejem plana RZS za leto 2022 
 
TONI JANC je predal besedo generalnemu sekretarju.  
 
GORAN CVIJIĆ je povedal, da ja bil Zbor članov RZS sklican tako pozno zaradi sklepa predsedstva, da 
opravi še organizacijo EP 2022. Običajno so zasedanja prej. Izrazil je upanje, da bo naslednje zasedanje 
Zbora članov RZS v juniju, da bomo pravočasno sprejeli spremembe določenih predpisov. Plan smo v 
letu 2022 v celoti izpolnili, tudi finančno. Organizirali smo mladinsko SP, kjer je sodelovalo 32 
reprezentanc. Tako velike športnega tekmovanja v kolektivnih panogah v Sloveniji še ni bilo. 
Organizacija EP 2022 za članice je bil še večji projekt. Zahvalili se je podpori Vlade Republike Slovenije. 
Zahvalil se je klubom, ki so polnili dvorane v Celju in Ljubljani. RZS je klubom zagotovila proste 
vstopnice. Izrazil je upanje, da bo to predstavljalo dober temelj za razvoj ženskega slovenskega 
rokometa ter tudi temelj za uvrstitev ženske reprezentance na OI.  
 
SKLEP 
Zbor članov RZS sprejme in potrdi plan RZS za leto 2022.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 45 /PROTI 0/VZDRŽAN 0). 

 

Ad. 6 
Volitve predsednika RZS in članov predsedstva po izboru predsednika RZS 

 
TONI JANC je povedal, da je bil evidentiran en kandidat za predsednika RZS. Člani RZS in člani 
predsedstva RZS so vsi evidentirali istega kandidata - trenutnega podpredsednika RZS Bora Rozmana. 
Kandidata je povabil na predstavitev.  
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BOR ROZMAN je pozdravil navzoče in povedal, da se že veseli dela, v kolikor bo izvoljen za predsednika. 
Predstavil je svoj ožji team sodelavcev, ki ju je obenem predlagal tudi za podpredsednika RZS; Dejo 
Doler in Sebastjana Gergeta. Njegov program dela sloni na petih stebrih rokometa. Prvi steber 
predstavlja tekmovanja; tako reprezentančna kot državne lige, nato finance, trženje ter marketing,  kot 
tretji stroka in sojenje, četrti množičnost in peti podpora.  
V pogovorih, ki jih je imel z bivšimi predsedniki in z vsemi rokometnimi delavci, je dobil nasvet, da mora 
kot predsednik zagotoviti, da imajo reprezentance najboljše pogoje za delovanje. Besede trenutnega 
predsednika so, da se vse začne v klubih, v mladinskih in kadetskih pogonih. Ta del tekmovanja je enako 
pomemben kot reprezentančni. Prizadeval si bo še za večje vključevanje stroke pri izbiri selektorja vseh 
kategorij ter za enotni model razvoja igralcev.  
Cilji za prihodnje štiriletno obdobje so dovolj ambiciozni in hkrati tudi uresničljivi. Glavni cilj je torej 
uvrstitev obeh članskih ekip na olimpijske igre ter medalja na kakšnem velikem tekmovanju. Veliko 
podpore se bo dalo tudi navijačem in s še bolj celovitim pristopom ter v sodelovanju z ostalimi zvezami 
ekipnih športov, se bo to področje še bolj razvilo.  
Cilj je tudi dvig kakovosti članskih klubskih tekmovanj ter revizija ligaških tekmovanj. V NLB ligi so v 
zadnjih štirih letih različni pogledi na delovanje in dobro bi bilo, da se povabi stroko in da se naredi ligo 
še bolj zanimivo in predvsem bolj kakovostno usmerjeno. V pogovorih z drugimi zvezami je ugotovil, 
da je RZS  ena redkih, ki ima resno in zelo kakovostno domačo ligo. To se odraža tudi naprej na 
evropskih tekmovanjih. Prizadeval si bo za izboljšanje celostne podobe tekmovanj na članskih ravneh.  
Novinarji nam priznavajo, da imamo prednost pred drugimi športi, saj se v povprečju na derbi zbere od 
800 do 1200 gledalcev. V ostalih ekipnih športih z izjemo nogometa so številke bistveno nižje. To kaže 
kako zakoreninjen je rokomet in to moramo samo še nadgraditi.  
Pri financah in trženju ter marketingu ima željo, da bi uspeli pridobiti sponzorja za en milijon evrov. S 
tem pokrili marsikatero aktivnost, ki si jo trenutno ne moremo privoščiti ali pa jo nimamo možnost 
razvijati.  Cilj je seveda ohranjanje obstoječih sponzorjev. RZS je obnovila pogodbe z velikimi sponzorji 
kot so NLB, LIDL, WALLIS MOTOR, RIKO, GENERALI. Imamo še nekaj manjših sponzorjev, ki so zagotovili, 
da bodo ostali sponzorji RZS.   
Cilj je ponovno priti z Ligo NLB na nacionalno televizijo, saj bi si želeli še večjo izpostavljenost rokometa 
v medijih, še več podajanja atraktivnih vsebin in zagotavljanje čim boljših rezultatov.  
Poudarek bo dal tudi na povezovanje z državo oz. pri trženju Slovenije kot športno-turistične 
destinacije. V  zadnjem mandatu je bil javni uradnik na občini, kjer se je ukvarjal tudi s športom in 
športno infrastrukturo. Vsi nam priznavajo, da imamo v  Sloveniji fenomenalne pogoje; imamo širi letne 
čase, torej lahko pokrivamo vse možne športe. Imamo krasno infrastrukturo, športne entuziaste, 
stroko na vseh področjih; trenerji sodniki, medicina športa. Ni čudno, da veliko reprezentanc hodil v 
Slovenijo na priprave in tukaj je še en dodaten izziv in priložnost za nadgradnjo ter možnost zaslužka.  
RZS je sicer tudi finančno v dobri kondiciji. Čakamo še na zaključni račun evropskega prvenstva, za 
katerega je predvidel, da ne bo omajal finančne stabilnosti RZS. 
Glede množičnosti je menil, da so sedanje generacije po mentaliteti zelo drugačne od prejšnjih in 
sedanji selektor se že srečuje z novo generacijo, kjer so potrebne čisto druge motivacijske metode. Vsi 
se moramo truditi, da se ne bodo naši otroci utopili v telefonih in v digitalizaciji in tukaj bomo morali 
zavihati rokave, da bomo zagotovili množičnost oz. kritično maso mladih, iz katerih bomo črpali kader 
za reprezentance in uspehe. 
Glede stroke in sojenja je povedal, da je imel veliko pogovorov z dr. Marto Bon. Potrebna je dodatna 
komunikacija in stroki je potrebno še bolj prisluhniti. Trudil se bo za ozaveščanje pomena strokovnega 
dela med klubi, za še več visoko strokovno usposobljenih ljudi vključenih v delo s klubi, za izboljšanje 
izobraževanja trenerskega kadra. Glede Strokovnega sveta se bo z dr. Markom Šibilo posebej 
posvetoval in tudi tam bo morda potrebna reorganizacija. Tudi s sodniško organizacijo se bo ravno tako 
še pogovoril. V preteklosti je s sodniško organizacijo že dobro sodeloval in izrazil je gotovost, da bo 
tako tudi z Jankom Požežnikom. Potrebna je nadgradnja, predvsem pa komunikacija in tukaj se bo še 
posebej potrudil.  
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Glede podpore je povedal, da je bil zelo kritičen do delovanja pisarne RZS, vendar v primerjavi z 
nekaterimi ostalimi pisarnami, drugimi športi in lokalno sceno, zelo dobro funkcionira. Imamo  
priložnosti za izboljšavo, o čemer je že govoril s kolegoma kandidatom za podpredsednika. Gotovo se 
bo pisarna Gorana Cvijića, ki je sicer zelo varčen, okrepila. Želel bi si okrepitve na  določenih pozicijah 
v pisarni, predvsem na marketingu in trženju ter ligaškem delu. Ekipa bo večinoma ostala takšna  kot 
je in gotovo bo še naprej podpirala celotno zgodbo dobro in kvalitetno. Kolegi v predsedstvu so mu 
povedali, da RZS nameni kar 84% budžeta za programe. Le 16% nameni za samo delovanje in plače, kar 
je izjemen podatek, ki ga ne premore nobena zveza.  
Zavzemal se bo, da nagradimo povezovanje z ostalimi športnimi zvezami, zavzemal se bo za  pomladitev 
tako pisarne kot predsedstva. Zavzemal se bo za konstantno izobraževanje vseh zaposlenih. Zavzemal 
se bo za digitalizacijo, preveč je še dela s papirji. Zavzemal se bo za športno rokometno infrastrukturo. 
Vsi si moramo prizadevati za skrb za naše rokometne centre, ohranjati moramo vse tradicionalne 
rokometne šole, ki jih imamo na različnih koncih Slovenije. Krepilo se bo sodelovanje s športnimi 
gimnazijami.  
Še vedno si bo prizadeval za nacionalni športni center Brdo, kjer je ambicija, da se ob nogometnem 
centru zgradi še velika športna večnamenska dvorana s pisarnami za sedež rokometne, košarkarske 
odbojkarske zveze. Javile so se še druge zveze; kolesarska, namiznoteniška, golf zveza. Občina Kranj se 
močno trudi, da bi do tega prišli v naslednjem mandatu, saj država zagotavlja sredstva, da bomo nekoč 
imeli sodoben olimpijski športni center za ekipne športe. 
V izdelavi je strategija rokometa do 2030. Če bo izvoljen, bo to prva naloga pisarni. Posebej strategijo 
za moški rokomet in za ženski rokomet ter za sodnike in trenerje. To bo celovit dokument, ki bo vodilo 
za prvi mandat.  
Ob koncu je povedal še nekaj o svoji karierni poti. Doktoriral je s področja intelektualne lastnine. 
Ukvarjal se je s patenti, znamkami, geografskimi označbami, avtorskimi pravicami, sorodnimi 
pravicami. Kasneje je presedlal v poslovne vode. Predava na visoki šoli Erudio in FDV, kjer je 15 let 
asistent. Prejel je nagrado kadrovski manager leta,  znak RZS. Trenutno deluje v Odvetniški pisarni 
Jereb, kjer je poslovni direktor in s katero sodeluje od prvega dne ustanovitve.  Na občini Kranj je končal 
mandat pri prijatelju Matjažu Rakovcu, ki je dobil še en mandat.  
V Dubaju je bil tri leta zadolžen za Srednji vzhod in Afriko za področje premium znamke Asko. V Gorenju 
bil desna roka Franja Bobinca. Dolgo dobo je bil tudi v Merkurju, kjer je bil zadolžen za kadre, 
marketing. Kar nekaj izkušen ima kot športni funkcionar. Njegov matičen rokometni klub je Škofja Loka, 
kjer je igral do 21 leta. Izrazil je prepričanje, da bodo s predlaganima podpredsednikoma Dejo Ivanović 
in Sebastjanom Gergeto dober team v koliko bo izvoljen za predsednika.   
 
TONI JANC je na glasovanje podal izvolitev kandidata Bora Rozmana za predsednika RZS ter njegovo 
ekipo za člane predsedstva RZS. 
 
SKLEP  
1. Zbor članov RZS izvoli Bora Rozmana za naslednje mandatno obdobje.  
2. Zbor članov RZS izvoli člane predsedstva na predlog predsednik RZS: Blaž BRODNJAK, Sebastjan 

GERGETA, Deja IVANOVIĆ, Tomaž JONTES, Vanja LOMBAR, Samo LAMPRET, Janez ŠKARBEC, Blaž 
URBANIJA. 

 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 45/PROTI 0/VZDRŽAN 0). 

  
TONI JANC je čestital Boru Rozmanu za izvolitev za predsednika RZS ter predlaganim za člane 
predsedstva RZS ter obenem povabil kandidata za podpredsednika, da se predstavita.  
 
SEBASTJAN GERGETA se je zahvalil za besedo. Povedal, je, da prihaja iz Rokometnega kluba Celje 
Pivovarna Laško. Po poklicu je magister znanosti ekonomije. V dvajset let delovnih izkušenj je delal na 
različnih področjih; finance, komerciala. Začel je revizijski hiši Deloitte&Touche,  nadaljeval v Pivovarni 
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Laško, kjer se je tudi srečal z rokometom v funkcionarski vlogi. V zadnjih štirih letih je bil operativni in 
finančni direktor družbe Geneplanet. Z rokometom se je srečal v mladih letih v Izoli, kjer je igral nekaj 
časa. Funkcionarsko se z  rokometom ukvarja  zadnjih 10 let kot član upravnega odbor Rokometnega 
kluba Celje Pivovarna Laško. V zadnjih štirih letih je vodil združenje Lige NLB, kjer se je naredili korak 
naprej. Ligo NLB so želeli spraviti na prvo mesto, kar se tiče zanimanja med dvoranski športi v Sloveniji. 
Menil je, da jim je to tudi uspelo. Ocenil je, da ima rokomet v Sloveniji izredno velik potencial in izrazil 
je veselje nad  sodelovanjem z Borom in RZS.  
 
DEJA DOLER je povedala, da je že celo življenje zapisana športu. Delovala je v veliko vlogah; kot igralka, 
trenerka mladih in po zaključeni karieri kot funkcionarka. Od leta 2014 deluje tudi na evropski ravni, 
tako da si te menedžerske oz. rokometno-menedžerske izkušnje pridobiva tudi tam. Dosedanjemu 
predsedniku in njegovi ekipi je izrekla iskrene čestitke za opravljeno delo v zadnjem obdobju, ki je imelo 
vrhunec v evropskem prvenstvom za ženske 2022, ki je bil lep dokaz, da je športno tekmovanje lahko 
tudi nekaj več kot le športni dogodek. Na tem področju smo kot panoga naredili korak naprej,  zato še 
enkrat iskrene čestitke. Zahvalila se je novemu predsedniku za povabilo v predsedstvo.  Vabilo v novo 
ekip jemlje kot čast in tudi kot veliko odgovornost.  Program je ambiciozen, vendar je vedno potrebno 
stremljenje k izboljšanju.  

 
Ad. 7 

Imenovanje častnega predsednika RZS 
 
TONI JANC je na člane RZS naslovil predlog predsedstva RZS, da se Franja Bobinca zaradi zaslug in 
dolgoletnega uspešnega dela imenuje za častnega predsednik RZS. Predlog je dal na glasovanje.  
 
SKLEP 
Zbor članov RZS imenuje Franca Bobinac za častnega predsednik RZS.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 45/PROTI 0/VZDRŽAN 0). 
 

Ad. 8 
Tekoče zadeve in razno 

 
Pod to točko sta generalni sekretar Goran Cvijić in Borut Škabar, direktor podjetja Bluemarine d.o.o. 
podpisala štiriletno sponzorsko pogodbo. 
 
TONI JANC se je vsem zahvalil za prisotnost ter ob 17. uri zaključil zasedanje. 
 
Ljubljana, 20.12.2022 
                                   Toni Janc 
  
                      predsednik delovnega predsedstva 
         34. volilnega Zbora RZS  
            
Zapisala: 
Irena Starc 
 
Overovatelja zapisnika:  
Goran Cvijić 
 
Agata Ahdali 
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